
Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
Radni - Sesja 

Protokół nr XIX/2020 

XIX Sesja w dniu 7 maja 2020. Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Miasta Kuźnia 

Raciborska z dnia 30.04.2020r. , w trybie § 27 ust. 1 Statutu Gminy Kuźnia Raciborska.  

Posiedzenie odbyło się w sali ślubów Urzędu Stanu Cywilnego oraz w miejscu przebywania 

Radnych (sesja zdalna). 

Obrady rozpoczęto 7 maja 2020 o godz. 14:30, a zakończono ok godz. 16:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych (na sali obecny Przewodniczący Rady Radosław 

Kasprzyk i Wiceprzewodniczący Rady Gerard Depta – pozostali radni zdalnie) oraz 

Burmistrz Paweł Macha, Zastępca Burmistrza Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Sekretarz 

Dominik Klimanek i Skarbnik Anna Szostak. 

Obecni radni: 

1. Marcin Czerniej 

2. Gerard Depta 

3. Ernest Drazik 

4. Gerard Hanusek 

5. Adrian Juraszek 

6. Radosław Kasprzyk 

7. Elżbieta Kozłowska 

8. Maciej Kriwienok 

9. Adrian Lepiarczyk 

10. Grażyna Tokarska 

11. Mariola Wajda 

12. Roman Wilk 

13. Manfred Wrona 

14. Ilona Wróbel 

15. Henryk Wrzosok 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

Przewodniczący  stwierdził kworum na podstawie sprawdzonej przez system listy obecności 

oraz po odczytaniu jej i potwierdzeniu osobiście swojej obecności on line przez każdego z 

radnych. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący odczytał treść wniosku złożonego przez Burmistrza Miasta o zwołanie 

nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej oraz zawarty we wniosku porządek obrad. 

Uwag nie wniesiono. 

Przystąpiono do realizacji porządku obrad, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 



2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

3.1 przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości, 

3.2 wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Rady Miejskiej Radosławem 

Kasprzykiem 

4. Zakończenie obrad. 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

3.1 przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości, 

Referowała Anna Szostak – Skarbnik. Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

poinformowała o pozytywnej opinii Komisji. 

Głosowano w sprawie: 

przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości,. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

W tym momencie zgłoszono problem techniczny, związany z transmisją obrad sesji.  Nie 

zarejestrował się obraz. Ogłoszono przerwę. Po konsultacji z radcą prawnym, Panam 

Aleksandrem Żukowskim, dla pewności prawidłowości procesu legislacyjnego, 

zdecydowano, że należy poprzez reasumpcję unieważnić poprzednie głosowanie, i je 

powtórzyć. 

Złożono wniosek o reasumpcję głosowania, który Przewodniczący poddał pod głosowanie: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

o reasumpcję głosowania w trybie art. 46 ust. 2 Statutu Gminy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

 

Następnie, za zgodą Burmistrza, został złożony wniosek o zmianę porządku obrad, polegającą 

na wprowadzeniu ponownie punktu w sprawie przyjęcia uchwały dotyczącej przedłużenia 

terminów płatności rat podatku od nieruchomości – jako punkt.3.3/ 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad punktu dot. uchwały w sprawie przedłużenia terminów 

płatności rat podatku od nieruchomości.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

 

3.2 wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Rady Miejskiej Radosławem 

Kasprzykiem 

Referowała Sylwia Brzezicka-Tesarczyk. Uwag nie wniesiono.  Komisja Oświaty 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Rady Miejskiej Radosławem 

Kasprzykiem.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 



Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XIX/160/2020 

 

3.3 przedłużenie terminów płatności rat podatku od nieruchomości 

 

Głosowano w sprawie: 
przedłużenie terminów płatności rat podatku od nieruchomości.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marcin Czerniej, Gerard Depta, Ernest Drazik, Gerard Hanusek, Adrian Juraszek, Radosław 

Kasprzyk, Elżbieta Kozłowska, Maciej Kriwienok, Adrian Lepiarczyk, Grażyna Tokarska, 

Mariola Wajda, Roman Wilk, Manfred Wrona, Ilona Wróbel, Henryk Wrzosok 

Uchwała nr XIX/161/2020 

 

4. Zakończenie obrad. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący zamknął  XIX sesję Rady Miejskiej w 

Kuźni Raciborskiej. 

Termin kolejnej sesji ustalono na 28 maja. 

 

  

Przewodniczący  

Radosław Kasprzyk 

Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 

  

 

Przygotował(a): Ilona Burgieł 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


